
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 13. november 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål K

Vil ministeren redegøre for, hvordan man vil sikre, at staten i fremtiden ikke indkøber ad-

vokater, der skal føre sager for offentlige myndigheder mod klienter, der tidligere har gjort

brug af de selv samme advokater til rådgivning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Trine Bramsen (S).

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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